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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 06 OCTOMBRIE 2023 

 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat de îndată pentru data de 06 octombrie 2023, 

ora 1000, în şedinţă extraordinară de către președintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl. Dumitru 

Beianu, prin Dispoziţia nr.501 din 05 octombrie 2023, conform prevederilor art.179 alin.(3) din 

Ordonanţa de Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și 

completările ulterioare. 

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.  

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

  La lucrările ședinței participă președintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent   

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent   

3.  Meclea Alina PNL Prezent  online 

4.  Roșu Cosmina Andreea     PNL Prezent  online 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent  online 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent  online 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent  online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent  

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent  online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent  online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent  online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent  online 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent  online 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent  online 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent  online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent  online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent  

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent  online 

19.  Corozel Lucian PSD Prezent  online 

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent  online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Absent 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent  online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent  online 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent  online 

25.  Bardan Daniela PSD Prezent  

26.  Simon Diana-Marga PSD Prezent  

27.  Bălan Cristina PSD Prezent  
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Daniela Pătru – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Daniela Burcea  – director executiv C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

 

 Ordinea de zi, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă consilierilor județeni pe 

adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Pentru colegii care sunt în online, situația creează oarecare dificultăți, dar suntem în măsură 

să începem ședința extraordinară de astăzi, 06 octombrie 2023, ca de obicei cu intonarea 

Imnului Național. 

-  

SE INTONEAZĂ IMNUL NAȚIONAL. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Așadar, ședința extraordinară. Avem 11 puncte pe ordinea de zi. Cu un efort conjugat, colegii 

au reușit să cuprindă toate proiectele într-un singur calup. Nu mai avem suplimentări ca să nu 

mai comenteze persoanele mai puțin familiarizate cu activitatea efervescentă din consiliul 

județean. Dacă sunt comentarii pe marginea ordinii de zi ? Dacă nu, supun aprobării, vă rog. 

 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 22 septembrie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

Prezintă: dna. Aurelia Brebenel  - secretar general al judeţului 

 

2. Aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare din data de 26 septembrie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

Prezintă: dna. Aurelia Brebenel  - secretar general al judeţului 

 

3. Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 02 octombrie 2023 a 

Consiliului Județean Giurgiu 

Prezintă: dna. Aurelia Brebenel  - secretar general al judeţului 

 

4. Proiect de hotărâre nr.279 din 27 septembrie 2023 privind aprobarea documentaţiei 

tehnico - economice pentru obiectivul de investiţii „Centru de zi pentru adulţi în judeţul 

Giurgiu” la faza Studiu de fezabilitate, referatul de aprobare nr.21252 din 27 septembrie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.21258 din 27 septembrie 2023 al 

Direcţiei Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanţe, economice, fonduri 

europene şi mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Radu – Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

28.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent  online 

29.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent  online 

30.  Cristescu Dan PSD Prezent  online 
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5. Proiect de hotărâre nr.282 din 02 octombrie 2023 privind acordarea unui sprijin 

financiar, referatul de aprobare nr.21476 din 02 octombrie 2023 al președintelui, raportul 

de specialitate nr.21483 din 02 octombrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și 

contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri  

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.283 din 02 octombrie 2023 privind aprobarea asocierii Județului 

Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu cu Comuna Letca Nouă, prin Consiliul Local al 

Comunei Letca Nouă și participarea Județului Giurgiu, în calitate de asociat, la 

constituirea societății  Parc Industrial Milcovăț S.R.L., în vederea înființării și 

administrării Parcului Industrial Milcovăț, referatul de aprobare nr.21501 din 02 

octombrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.21509 din 02 octombrie 2023 

al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei buget, finanţe, economice, 

fonduri europene şi mediu de afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie  

 

7. Proiect de hotărâre nr.284 din 02 octombrie 2023 privind încheierea unui Acord de 

parteneriat între Judeţul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Asociația Pro 

Democrația, în vederea realizării în comun a activitătilor  din cadrul Proiectului „E-

consultare publică în Județul Giurgiu”, referatul de aprobare nr.21520 din 02 octombrie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.21527 din 02 octombrie 2023 al 

Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul Comisiei pentru educație, cultură, 

tineret și sport și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.285 din 03 octombrie 2023 privind aprobarea documentației 

tehnico-economice la faza Proiect tehnic de execuție, a devizului general revizuit, precum 

și a cheltuielilor neeligibile aferente proiectului „Well connected nodes Giurgiu - Borovo 

to TEN-T transport network” („Modernizare DJ601:Bolintin Vale - Malu Spart - DN 

61”) Acronim: W – TEN, referatul de aprobare nr.21626 din 03 octombrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.21632 din 03 octombrie 2023 al 

Compartimentului Programe și proiecte europene, avizul Comisiei buget, finanţe, 

economice, fonduri europene şi mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Mădălina Ghimpețeanu   - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.286 din 03 octombrie 2023 privind rectificarea bugetului 

propriu de venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu pe anul 2023, referatul de aprobare 
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nr.21692 din 03 octombrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.21698 din 03 

octombrie 2023 al Direcţiei Achiziții publice și investiții, raportul de specialitate 

nr.21715 din 03 octombrie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul 

Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

10. Proiect de hotărâre nr.287 din 03 octombrie 2023 pentru modificarea și completarea 

Hotărârii Consiliului Județean Giurgiu nr.257 din 22 septembrie 2023 privind exprimarea 

interesului de inițiere a elaborării/actualizării unei strategii de dezvoltare teritorială 

integrată pentru ZONA ITI DUNĂREA TELEORMAN-GIURGIU-CĂLĂRAȘI și 

asocierea Județului Giurgiu cu județele Teleorman și Călărași, precum și cu unități 

administrativ-teritoriale de pe raza celor trei județe, situate lângă Dunăre, referatul de 

aprobare nr.21706 din 03 octombrie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.21712 din 03 octombrie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și contracte, avizul 

Comisiei pentru mediu, ape, păduri și agricultură și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Pătru    - șef serviciu 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.288 din 04 octombrie 2023 privind premierea sportivilor și 

antrenorilor care au obținut performanțe deosebite la competițiile sportive interne și 

internaționale oficiale, referatul de aprobare nr.21752 din 04 octombrie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.21758 din 04 octombrie 2023 al Direcţiei 

Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul 

Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul 

Comisiei pentru educație, cultură, tineret și sport 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

 

12. Diverse 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri?  

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

XXXXXXXXXXXXXXX 

 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dna secretar, partea dvs. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Legat de cvorum sunt prezenți 30 de membrii ai Consiliului Județean Giurgiu. Supun 

aprobării dvs. procesul verbal al şedinţei extraordinare din data de 22 septembrie 2023. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri?  

  Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  
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Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Supun aprobării dvs. procesul verbal al şedinţei ordinare din data de 26 septembrie 2023.  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri?  

  Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi.  

 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Supun aprobării dvs. procesul verbal al şedinţei extraordinare din data de 02 octombrie 2023. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? (dl.Corozel care nu a participat la ședință 

se abține) 

  Documentul a fost aprobat cu majoritate de voturi. 

  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- De asemenea, pot acum la început să anunț interese, declarații, conflicte de interese. Deci dl. 

Corozel nu va participa și nu va fi luat în calcul la numărarea voturilor la proiectul de 

hotărâre 283, 286 și 287. De asemenea, persoanele nominalizate, care se află pe buletinul de 

vot de la proiectul de hotărâre nr.283, nu vor participa la vot, respectiv dl. Gavrilă, dna 

Stoianovici, dl. Ionescu. Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc dna secretar. Ajungem așadar, dintr-o mișcare la punctul 4: Proiect de 

hotărâre nr.279 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice pentru obiectivul de 

investiţii „Centru de zi pentru adulţi în judeţul Giurgiu”. Comisia pentru buget, comisia 

pentru investiții, comisia pentru sănătate, avize favorabile. Activitatea la DGADPC, afirm cu 

toată convingerea, că se apropie asimptotic de ceea ce ar trebui să reprezinte într-o strategie 

coerentă și realistă. Alocăm astăzi, îmi spunea trezorierul consiliului, nu mai puțin de1mil 

900 de mii de lei pentru un proiect reprezentând un centru de zi care face obiectul acestui 

proiect și pentru alte categorii de cheltuieli. Problema direcției este că, ce nu s-a întâmplat 

bun, cel puțin în ultimii 8 ani, ne creează nouă acum niște probleme, dar alocări financiare ca 

în acest mandat plecând cu plata integrală a salariilor și continuând cu toate categoriile de 

investiții, reabilitări pe care le derulăm, denotă și susține această afirmație că facem toate 

eforturile să recuperăm toate neajunsurile pe care le-am constatat la începutul mandatului. Nu 

mai spun câte facturi cu teancurile restante erau atunci și să îmbunătățim în fiecare zi 

condițiile de locuit. Înțeleg că aseară târziu, dna ministru al familiei, dna Intotero, a fost în 

vizită în Giurgiu la două căsuțe. Dacă presa este interesată de subiect aș vrea la diverse să 

dezvoltăm acest eveniment și eventual comentarii pe marginea lui. Deocamdată, revenim. 

Aprobăm înființarea unui centru de zi pentru adulți în municipiul Giurgiu pe un teren 

aparținând județului Giurgiu, aflat în administrare DGASPC. Este o categorie de investiții pe 

care eu nu o susțin în totalitate. Pretind că practic vorbind pot să emit opinii despre ce ar 

trebui schimbat în substanță, în profunzime, ca sistemul de protecție socială să devină unul 

european și, într-adevăr eficient, suntem departe de un asemenea scenariu. Asemenea centre 

de zi sunt foarte costisitoare, foarte greu de întreținut. Ele probabil în occident există în foarte 

multe comunități. Ar fi ideal să avem și noi în toate comunele din județ, dar la acest moment 

să înființăm unul, în municipiul Giurgiu, aproape toată infrastructura pe care o avem 

disponibilă la DGASPC, este posibil și este justificat. Altfel până să vorbim de centre de zi, 

ministerul, cei care sunt specialiști în domeniu, ar trebui să gândească o modalitate depășim 

și această etapă a caselor protejate. Am avut centre mari, am parcurs dezinstituționalizarea în 

privința copiilor și acum continuăm cu adulții. Am ajuns la case protejate în care avem 6-8 

maxim 10 beneficiari. Această formulă este una intermediară și obligatoriu trebuie să 

ajungem la familii care să găzduiască un singur beneficiar, fie că vorbim de copii și vorbim 

de familii care adoptă sau familii care îi iau în plasament, fie că vorbim de asistenți 

profesioniști cum pregătim și noi pe un proiect care să preia un adult cu dizabilități și să aibă 

grijă de el, în condiții cât mai apropiate de cele familiale. Asta este cumva obiectivul pe care-

l putem gândi și împreună și fiecare dintre noi pentru ce înseamnă asistența socială. La 



6 

 

Giurgiu ne străduim să parcurgem acest itinerariu extrem de greoi și costisitor. Dacă ar 

exista, așa cum a promis premierul, o gândire și la nivel național, cu o strategie și cu o 

finanțare, ar fi ideal. Mi-aduc aminte că i-am propus inclusiv liderului de sindicat național, 

sindicat la care sunt afiliați majoritatea angajaților din DGASPC, că sunt dispus să punem la 

punct în județul Giurgiu, pregătirea unui proiect pilot care să replice acestei condiții și care să 

reprezinte eventual un model pentru un alt program la nivel național. Am primit o ridicare din 

umeri și așa a rămas. Ne străduim singuri. E normal să avem și reproșuri sunt și lucruri 

interpretate subiectiv, cu bune și rele mergem înainte.           

- Dacă sunt intervenții pe marginea acestui proiect, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.276 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.282 privind acordarea unui sprijin financiar. Avem o 

datorie mare și o perioadă lungă în care n-am avut posibilitatea să onorăm solicitările venite 

dinspre Episcopia Giurgiului și dinspre instuțiile de cult din județul Giurgiu. Nu putem să 

recuperăm această întârziere într-un timp foarte scurt, dar, în limita posibilităților,ne străduim 

să finanțăm cele mai urgente și necesare solicitări. Comisia pentru buget, aviz favorabil. Dacă 

sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.277 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.283 privind aprobarea asocierii Județului Giurgiu, prin 

Consiliul Județean Giurgiu cu Comuna Letca Nouă, prin Consiliul Local al Comunei Letca 

Nouă și participarea Județului Giurgiu, în calitate de asociat, la constituirea societății Parc 

Industrial Milcovăț S.R.L., în vederea înființării și administrării Parcului Industrial Milcovăț. 

Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Dacă mi s-

ar permite un amendament. Localitatea, după care am propus să fie botezat parcul, se 

numește Milcovățu, dacă nu rămâne Milcovăț. Și am gândit acest proiect de comun acord cu 

primarul comunei pentru că reprezintă o etapă superioară, dacă vreți, în gestionarea unei 

viitoare infrastructuri pentru mediul de afaceri autohton sau cei pe care dorim să-i atragem. 

Această locație este la intersecția Drumului Național 61 cu viitoarea autostradă București - 

Alexandria care se află în stadiul de elaborare studiu de fezabilitate. Există o finanțare 

disponibilă pe Programul Regional care este disponibil județelor din Regiunea 3 SUD 

Muntenia. Așadar, nu ratăm nici această oportunitate care, am spus în introducere, este 

dedicată mediului de afaceri. Suntem datori oamenilor de afaceri indiferent de mărimea 

organizației pe care o administrează fiecare. Sunt cei care contribuie inclusiv la plata 

salariilor din sistemul public și credem noi că, inclusiv prin acest demers, le acordăm și 

aprecierea și le creăm și condiții pentru a dezvolta afaceri profitabile în județul Giurgiu. 

Comisia pentru buget, comisia investiții, comisia juridică, spuneam avize favorabile. Dacă 

sunt propuneri, amendamente sau intervenții din partea dvs.? Dacă nu, supun aprobării 

proiectul, vă rog. Cine este pentru? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- …avem buletin de vot secret. Facem o pauză. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Trebuie constituită o echipă care să coordoneze activitate. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Și pe urmă supunem aprobării proiectul. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Trebuia să-mi spuneți! Avem buletine de vot, avem și propuneri.  

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 
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- Propunerile făcute respectă configurația politică de la ultimele alegeri locale și aceștia sunt: 

pentru Adunarea Generală a Asociațiilor - dl Dumitru Gavrilă de la PNL, pentru Consiliul de 

Administrație –dl Ionescu Cătălin de la PNL și Stoianovici Crina Alexandra de la PSD. 

Începe procedura de vot. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- În urma votului exprimat de membrii consiliului județean Giurgiu în Adunarea Generală a 

Asociațiilor a fost desemnat dl Dumitru Gavrilă - PNL, iar Consiliul de Administrație cei doi 

membrii sunt: Ionescu Cătălin - PNL și Stoianovici Crina Alexandra - PSD. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc, dna secretar. Așadar, în aceste condiții îndeplinite conform legii supun aprobării 

proiectul de hotărâre, vă rog. (dl. Corozel, dl. Gavrilă și dl. Ionescu nu votează). 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 27 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Anculescu C 

Meclea A, Roșu C, Tudorache P, Danciu D, Negoiță I, Gica A, Georgescu M, Enache N, Deliu 

R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A, Preda I, Stoianovici C, Răgălie C, Simon 

D, Bălan C, Grigore M, Simion C, Cristescu D și Bardan D, Lazăr D), devenind hotărârea 

nr.278 
 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 7: Proiect de hotărâre nr.284 privind încheierea unui Acord de parteneriat între 

Judeţul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Asociația Pro Democrația, în vederea 

realizării în comun a activitătilor din cadrul Proiectului „E-consultare publică în Județul 

Giurgiu”. Iarăși este ca și precedentul proiect de hotărâre unul cu o notă de originalitate, de 

noutate pentru că introducem acest instrument de consultare publică și credem că aceste 

consultări, acest tip de consultări, sunt mult mai eficiente prin mijloace smart, dacă-mi 

permiteți, pentru că permit cetățenilor care se pot familiariza foarte ușor cu aplicația „E 

participarea” să contribuie la luarea unor decizii care ne privesc pe toți. Chiar îi îndemn pe 

giurgiuveni să se obișnuiască și cu aplicația și cu acest demers pentru că el va fi folosit, cel 

puțin de consiliul județean. A fost inițiat acest proiect de Pro Democrația în parteneriat cu 

colegii de la municipiu, dar îl vom folosi și noi am și anunțat în stabilirea unor decizii 

comune care privesc comunitatea și e normal să avem parte de această consultare. Avem 

norocul să avem ca parteneri Pro Democrația, o instituție cu calități indiscutabile, pot spune 

așa, în ceea ce înseamnă relațiile și credibilitatea în comunitatea românească. Deci toate 

condițiile sunt îndeplinite pentru o colaborare eficientă în acești parametri. Și îmi permit să 

readuc în atenție primul proiect asupra căruia avem mare nevoie de consultare, cel legat de 

plantarea unor noi arbori pe aliniamentul drumurilor județene, pe care, din rațiuni obiective, 

suntem obligați să îndepărtăm plopii care se găsesc acum pe marginea drumurilor. Solicitări 

de acest gen vin de la toate primăriile aproape pentru că arborii sunt foarte mari, unii dintre ei 

sunt uscați în totalitate sau alții au crengi uscate și sunt foarte periculoase mai ales în sezonul 

rece sau când bate vântul. Ca atare, îndepărtăm acești arbori folosim materialul lemnos pentru 

a ajuta familiile cu posibilități reduse în achiziționarea combustibilului pentru iarnă, dar 

întrebarea e dacă plantăm alți arbori. Putem trece la alte categorii de plante mai ușor de 

întreținut și poate chiar mai estetice. Întrebarea în esență este dacă arhitectura, dacă vreți, 

peisagistica drumurilor județene va fi îmbunătățită în acest fel sau dacă ne gândim mai mult 

la siguranța circulației care ar recomanda poate, în occident cam asta este abordarea, să lăsăm 

libere acostamentele pentru incidentele care obligă mașinile din cvarii motive să părăsească  

zona carosabilului. Sunt argumente pro și contra, luăm în calcul și încălzirea globală și 

protecția mediului, dar votul cetățenilor fiecare poate să găsească argumente și pentru și 

împotriva acestei activități. Mi-aș dori ca anul viitor să avem în buget prevăzută o sumă 

pentru a începe plantarea, dacă votul va fi unul favorabil sau dimpotrivă, să amenajăm și să 

eliberăm acostamentul și zona de siguranță a drumului, dacă votul va merge în această 

direcție. Mulțumim anticipat giurgiuvenilor și sperăm că-i va interesa această propunere, vor 

urma și altele. Vreau să reiau și problematica campusului pentru învățământ profesional dual 
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și să reiau toate argumentele pe care le cred favorabile acestei investiții, deși este foarte 

complexă ea în sine. Vreau să-i anunț pe giurgiuveni că intenționez să achiziționăm în 

primăvară 200 de biciclete electrice pe care să le punem la dispoziție, cel puțin un an cu titlu 

gratuit, locuitorilor din municipiu pentru a folosi infrastructura de acces specifică, realizată în 

municipiu. Acesta este viitorul. Uniunea Europeană ne dă bani doar dacă reducem 

infrastructura destinată mijloacelor de transport personale, tradiționale și dacă încurajăm 

folosirea celor ecologice. E o formă pe care suntem obligați să o luăm în considerare, 

încercăm să ne aliniem. Sunt deja orașe în occident închise, în care se circulă numai pe jos 

sau cu bicicleta sau cu mijloace de transport în comun. E departe pentru Giurgiu un asemenea 

scenariu. Nu vreau să-l promovez, dar folosirea bicicletelor de către giurgiuveni, s-a 

întâmplat asta cu mulți ani în urmă, într-un proces destul de mare, poate reveni printre 

obiceiuri și avantajele nu sunt puține. Dacă vom lansa în perioada următoare acest proiect, 

iarăși este nevoie de un vot pozitiv ca să știm dacă facem această achiziție sau în cazul unui 

vot negativ vom renunța și vom redirecționa banii respectivi către alte investiții. Așadar, 

aplicația în sine „E participare” își va demonstra utilitatea și eficiența în luarea unor decizii 

repet, de interes comun care trebuie să aibă dincolo de vorbe acest statut, să presupună 

participarea unui număr cât mai mare de giurgiuveni. Altfel, că apar în spațiul public fel de 

fel de nonvalori, care se erijează în lideri de opinii și în promotori ai adevărului absolut, deja 

m-am săturat. Eu am încredere în inteligența giurgiuvenilor și în posibilitatea lor de nu se lăsa 

influențați de false argumente, dar a contribui la stabilirea realității și la obținerea celor mai 

bune decizii. Comisia pentru educație, comisia juridică, avize favorabile. Dacă sunt 

intervenții dintre consilieri? Nu întrebăm presa, că am vorbii pînă diseară. Dacă nu, supun 

aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.279 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.285 privind aprobarea documentației tehnico-economice 

la faza Proiect tehnic de execuție, a devizului general revizuit, precum și a cheltuielilor 

neeligibile aferente proiectului „Well connected nodes Giurgiu - Borovo to TEN-T transport 

network” („Modernizare DJ601: Bolintin Vale - Malu Spart - DN 61”), un proiect aflat în 

derulare care se actualizează din păcate pentru colegii mei, poate prea puțin obișnuiți cu 

socotelile matematice, dar obligați să le parcurgă. Ca atare, ăsta e motivul pentru care, deși 

sumele nu diferă foarte mult de la un moment la altul, suntem obligați să le luăm în 

considerare și să aprobăm fiecare revizuire a documentației inițiale. Comisia pentru buget, 

comisia pentru investiții,  avize favorabile. Comentarii, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.280 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.286 privind rectificarea bugetului propriu de venituri și 

cheltuieli al Județului Giurgiu pe anul 2023. Nu sunt mari schimbări în configurația 

bugetului. Avem aici persoane calificate care pot răspunde oricărei întrebări. Comisia pentru 

buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Întrebări, discuții? Supun aprobării 

proiectul, vă rog. (dl.Corozel  nu participă și nu votează). 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc!  

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.281 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.287 pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Județean Giurgiu nr.257 din 22 septembrie 2023 privind exprimarea interesului 

de inițiere a elaborării/actualizării unei strategii de dezvoltare teritorială integrată pentru 

ZONA ITI DUNĂREA TELEORMAN – GIURGIU - CĂLĂRAȘI și asocierea Județului 
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Giurgiu cu județele Teleorman și Călărași, precum și cu unități administrativ-teritoriale de pe 

raza celor trei județe, situate lângă Dunăre. Comisia pentru mediu, comisia juridică, avize 

favorabile. Este un proiect încă în stadiu incipient. Am avut ocazia să constat ce benefic a 

fost pentru mediul de afaceri apariția unei zone cu finanțare europeană în Dobrogea, județele 

Tulcea și o parte din Constanța și intenționez să dezvolt și de-a lungul Dunării, cumva între 

localități, comune destul de sărace comparativ cu cele din nordul județului, o zonă în care să 

existe un fond care să finanțeze investițiile private, proiectele generate de firme. Am cooptat 

și colegii din.. am consultat și colegii din Teleorman și Călărași, respectiv președinții 

consiliilor județene. Am convenit că e de interes comun și am cooptat în această zonă și 

UAT- uri din cele două județe pentru că era nevoie de un număr mai mare de localități și de 

un număr mai mare de locuitori cuprinși în această zonă pentru a obține o finanțare mai 

consistentă. Rămâne de văzut, în etapa următoare, care va fi nivelul acestei finanțări și 

evident va trebui stabilită și aici o structură care să gestioneze fonduri și să stabilească 

criteriile de finanțare. Deocamdată spuneam suntem în prima etapă a constituirii acestei zone. 

Comisia pentru mediu, comisia juridică, avize favorabile. Dacă sunt necesare informații 

suplimentare? Vom mai avea ocazia să discutăm despre acest proiect și evoluția lui. Supun 

aprobării proiectul, vă rog. (dl. Corozel  nu participă și nu votează). 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! 

 Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu majoritate, devenind hotărârea nr.282 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Să nu-mi spună mediul privat că doar îi lăudăm, nu-i și ajutăm în mod concret. 

Punctul 11: Proiect de hotărâre nr.288 privind premierea sportivilor și antrenorilor care au 

obținut performanțe deosebite la competițiile sportive interne și internaționale oficiale. Avem 

un amendament generat de rigurozitatea colegilor din aparatul propriu. Avem în textul 

original: Se aprobă acordarea unui număr de 181 premii în cuantum total de 152.000 lei unui 

număr de 169 sportivi și modificarea necesară este că se aprobă acordarea unui număr de 179 

premii, au fost două persoane care, din eroare, au fost cuprinse de două ori, în cuantum de 

150.250 lei unui număr de 168 de sportivi și 11 antrenori, nu 12, ca în proiectul inițial. Supun 

aprobării amendamentul, vă rog.  

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc! Unanimitate. Și supun 

aprobării proiectul în integralitate. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc!  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.283 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Așadar, undeva la sfârșitul acestei luni, vom premia și ultima categorie de performeri ai 

județului, copii care au obținut rezultate bune și foarte bune și excepționale în sport. Premiem 

absolut toate disciplinele. Am avut o solicitare timidă să premiem și jocul de păcănele. Nu s-a 

acceptat din rațiuni pe care n-are rost să le dezvoltăm aici. Cine se pricepe la păcănele nu o să 

mai aibă spațiu de joacă nici măcar în municipiu. Va trebui să meargă la țară. Da, în rest are 

Dumnezeu grijă de fiecare dintre noi să ne trimită acolo unde merităm. Cum spuneam, 

mulțumesc colegilor pentru participarea la ședință. La diverse aș vrea să discutăm un pic 

despre vizita dnei ministru și situația din DGASPC.  Mulțumesc pentru participare !   

 

         PREŞEDINTE, 

 

             Dumitru Beianu 

                          SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                           Aurelia Brebenel 

Redactat, 

Iulia Teodorescu _________ 

Giurgiu, 06 octombrie 2023 


